資多三A      3D動畫設計(一)   109年度第1學期期中考
班級：_______學號：____________姓名：___________            2020.11.10
期中考操作題：100%(繳交iClone 5.5專案檔)
1. 從3D warehouse下載有起伏的地形(Terrain)，利用SketchUp 2017及3DXChange 4.1轉檔，載入iClone 5.5，拉入一個G5角色站地板上，適度縮放地形大小可與角色搭配，並設為地形，角色設定手腳觸地站在該地形上。(40%)
2. 做角色設計：換臉、調整身體比例，角色衣服背面show出你的學號姓名。(25%)
3. 替角色製作一段運動動畫，加入一個隨高程起伏的路徑，讓角色在路徑上進行表演。(25%)
4. 加入一個攝影機連接角色，像第三人稱玩家(45度俯視)視角跟隨著角色走路。(10%)
5. 使用iClone 5.5 pro製作，最後完成檔存為”你的學號姓名”，繳交原始檔到\\192.168.51.11的”期中考繳交”資料夾。
Ps.或繳交與iClone相關主題的Word報告一份也可。
CSMD     3D animation design (1)    109 midterm exam for the first semester

Class: _______ Student ID: ____________ Name: ___________      2020.11.10
Mid-term exam operation questions: 100% (submit the iClone 5.5 project file)

1. Download the undulating terrain from the 3D warehouse, use SketchUp 2017 and 3DXChange 4.1 to transfer files, load iClone 5.5, pull into a G5 character station floor, scale the terrain size appropriately to match the character, and set the terrain and character settings Stand on the terrain with your hands and feet touching the ground. (40%)

2. Design the character: change the face, adjust the body proportion, and show your student ID name on the back of the character's clothes. (25%)

3. Make a motion animation for the character, add a path that fluctuates with elevation, and let the character perform on the path. (25%)

4. Add a camera-connected character, and follow the character walking like a third-person player (45-degree overhead view). (10%)

5. Use iClone 5.5 pro to make, save the finished file as "Your Student ID Name", and submit the original file to the "Interim Exam Payment" folder of \\192.168.51.11.

Ps. or submit a Word report on iClone related topics.
